
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-02-15, § 14 

 

 Tid Tisdagen den 15 februari 2011 kl 16.30 –17.30 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 februari 2011 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Ewa Larsson 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter 

 Madeleine Sjöstedt (FP), ordföranden 

 

Billy Östh (M) 

Peter Jönsson (M) 

Lennart Jansson (M) 

Per Altenberg (FP) 

Elisabeth Svensson (C)  §§ 7-25 

Bengt Sandberg (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Ewa Larsson (MP) 

Mattias Ericson (V) 

 
Tjänstgörande ersättare 

 Mikael Eskman (M) 

Erik Hafström (M)   §§ 1-6 

Martin Engman (S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

 

Övriga ersättare 

 

Petter Krönmark (M) 

Tom Hedrup (M) 

Johan Möller (M)  

Lloyd Lindgren (FP) 

Jeanette Hemmingsson (S) 

Maj-Len Eklund (V) 

 

 
Tjänstemän 

 Tillförordnad förvaltningschef Thomas Perslund, Eva Olofsson, Karin Dyne-

Wernberg, Ingrid Gyllfors, Anita Granlund, Lars Mattsson och Sandra Holmström 

samt biträdande borgarrådssekreteraren David Lindberg. Personalföreträdaren Rolf 

Bodin närvarade §§ 1-24. 

 

 



  

 

 
 § 14 

Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet. Svar på remiss  
Dnr 1.6-562/2010   

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att till stadsbyggnads- och idrottsroteln överlämna 

 och åberopa kontorets svar på remissen ”Långsiktig plan för stadens 

 idrottsverksamhet”.  

 

2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 januari 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Ewa Larsson m.fl. (MP), Bengt Sandberg m.fl. (S) och 

Mattias Ericson (V) enligt följande: 

 

 Vi finner idrottsförvaltningens förslag till långsiktig plan i huvudsak väl 

 genomarbetad och framåtblickande i det att den sätter fingret på viktiga 

 strategiska områden för idrottsnämndens roll och framtida arbete. Många viktiga 

 frågor reses såsom barns och ungas ökade fysiska inaktivitet, det minskade 

 intresset för föreningsengagemang, ökat behov av stadens samverkan med 

 idrottsrörelsen och skolan, ökat behov av utveckling av anläggningsutbudet med 

 mera. 

 

 Med den strukturomvandling som pågår i staden tomställs av och till stora 

 industrilokaler. Dessa kan ibland omvandlas till idrottslokaler till betydligt lägre 

 kostnader än vad kostnaden blir för staden vid nybyggnation av idrottshall. 

 Man kan också då undvika att hamna i den markkonkurrens som ofta kan bli då 

 hallar ofta är skrymmande. Staden bör ha en beredskap att ”slå till” när sådana 

 tillfällen bjuds. 

 

 Det står klart att Stockholms stad och dess idrottsnämnd har en mycket viktig 

 roll att fylla när det gäller att samordna utvecklingen av stadens idrottsliv. För 

 detta krävs ett politiskt ledarskap och medel för att samla idrottens olika aktörer, 

 utveckla motions- och idrottsformerna, ta nödvändiga investeringar och 

 överhuvudtaget bejaka den positiva kraft idrotten för med sig.  

 

 Allt detta måste mötas med en ny idrottspolitik som inte styrs av besparingsting 

 för att hantera skattesänkningar utan av framtidens behov inom bredd- och 



  

 elitidrotten såväl som folkhälsan i staden. Det är vidare givet att detta ska vara 

 en politik som planeras för jämställd idrott.   

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


